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Hovedgeneralforsamling den 9. maj 2023.  

  

 

 
Formandsberetning: 

 

Så gik der igen et år. Og endnu en Hovedgeneralforsamling er på programmet. 
 
Sidste år havde vi Coronaen tæt inde på livet. I det år, der er gået, har vi haft 
energikrisen at tage stilling til. 
 
Nye indtægtsmuligheder har derfor set dagens lys: 
 
Sponsorkontrakt og salg af strømper fra Bambusa. Kontrakt med fyrværkerifirma. 
 
Initiativer der indbragte små kr. 200.000 og således hjalp på Tune Hallernes udgifter 
til energi. 
 
Så I skal ikke slippe for at få at vide, at Tune IF, på trods af store udfordringer, stadig 
har det godt. 
 
Både sportsligt og økonomisk. Økonomien vender Dorthe senere tilbage til. 
 
 

Medlemsudviklng: 

 

5357 medlemskaber er vi nu oppe på. Flere end der er bosat i Tune. 
 
Ca. 600 flere end sidste år. 
 
En stor fremgang. Samlet på lidt over 12% i Tune IF. I Greve som helhed på omkring 
9%. 
Spændende hvad der sker i årene fremover. Vi må se, om det kan blive ved. 
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Går man lidt ind i tallene, kan man se, at der for de 0-6 årige er en fremgang på ca. 
8%, så på den måde tegner fremtiden lys. 
 
Udviklingen indeholder desuden de ca. 40 medlemmer fra Ukraine, der kontingentfri 
er meldt ind i Tune IF. 
 

 

Greve Kommune: 

 

Der er en meget fin dialog både politisk og på embedsmands niveau med Greve 
Kommune. 
 
Vi bliver rost i høje toner, men det er sjældent det udmøntes økonomisk. 
Kommunen er som de fleste kommuner i Danmark presset økonomisk. 
 
Så vi bliver opfordret til at søge fonde, når der bliver talt om nye initiativer. 
 
Hvad vi sandelig gør i forvejen. 
 
Vi havde håbet på en udvidelse af selvforvaltningsaftalerne med kommunen. Men 
energikrisen kom så i vejen. 
 
Meget ærgerligt med et initiativ der vil gavne begge parter økonomisk på både kort 
men specielt længere sigt. 
 
Hvad man fra politisk side ønsker af udvikling på idrætsområdet, er noget usikkert. 
 
Men mere frivilligt arbejde er et stort ønske for fremtiden. 
 
Hvordan det så skal skrues sammen, går vi gerne i dialog om. 
 
Men der er også grænser for frivillighed.  
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Tune IF Fitness, CBL: 

 

Det er i dag 2 år siden, at vi indviede vores dejlige Fitnesscenter. 
 
Der er noget, der tyder på, at vi har set rigtigt. Medlemmerne bliver flere og flere. 
 
Der har været en meget, meget flot fremgang, så medlemstallet nu er lige under 
2000. 
 
Fantastisk. Men der er jo også en bred vifte af tilbud i et meget billigt medlemskab. 
 
Samtidig bliver der holdt events, der tiltrækker mennesker fra hele landet. 
 
Men et sted hvor alle kan være. Et sted for ung og gammel med Margit og Lotte i 
hovedrollerne i det daglige. 
 
Stor tak til jer for det miljø I skaber i Tune IF Fitness. 
 
 

Tune Skole: 

 

Faglig fordybelse og Motion lever stadig i bedste velgående. 
 
Der er vedvarende omkring 40 aktive pensionister, der står for de forskellige 
idrætsgrene og lektiecafeen. 
 
Dejligt at kunne tilbyde noget der ikke eksisterer andre steder, og som er til glæde 
for flere generationer. 
 
Tune IF Skak har desuden fået en aftale i gang om undervisning af elever i skak. 
Formanden Mogens Vestergaard står for initiativet, der sikkert fører til en ny 
stormester i Danmark på et senere tidspunkt.  
 
For at have muligheden for at komme tættere på Tune Skole valgte jeg, efter 
opfordring fra skolen, at indtræde i Skolebestyrelsen. 
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Vi må se, hvad det kan bringe. Men nu er der i hvert fald en repræsentant fra Tune 
IF i bestyrelsen her. 
 
Idræt i Natten: 

 

Vi fik gang i Idræt i Natten igen og samlede endnu en gang mange mennesker i Tune 
Hallerne til nogle dejlige timer med mange sportslige aktiviteter. 
 
Et tilbud til alle i Tune. Uanset medlemskab eller ej. 
 
Dejligt at kunne tilbyde Tune aktiviteter, hvor ikke kun medlemmer kan deltage. 
 
Tune Posten: 

 

Det gode samarbejde med Tune Posten er fortsat i året, der er gået. 
Det er til gavn for begge parter med en lokal avis, og vi har i hver udgave 4 gratis 
sider. 
Tak til Lotte for redigeringen og tak til Tune Posten for den indirekte økonomiske 
støtte. 
 
Tune IF / Tune Hallerne.     

 

Samarbejdet med Tune Hallerne foregår som fortalt sidste år fortsat med fælles 
møder. 
 
Samlet mødes vi så en gang om måneden og drøfter alt vedrørende Tune Hallerne 
og Tune IF. 
 
Vi er udadtil en samlet enhed. Hvorfor så ikke være det ind ad til? 
 
Senere i dagordnen vil der være forslag til vedtægtsændringer. 
Vedtægtsændringer der er blevet arbejdet med i fællesskab og gerne skulle bringe 
os et skridt fremad. 
 
Jeg vil også gerne her bringe en stor tak til personalet i Tune Hallerne. I er i høj grad 
medvirkende til, at det er et godt sted at være. 
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Samarbejde 

 

Samarbejdet med Tune Kirke og Tune Pensionistforening ved ” Nye Fællesskaber i 
Tune ” er fortsat året igennem med 5 forskellige, velbesøgte arrangementer i 
Menighedscentret, Pensionistcentret og Tune Hallerne. 
 
Arrangementerne er gratis og støttes af Greve Kommune med 20.000 kr. 
Samtidig er der søgt støtte fra fonde, så vi forhåbentligt kan fortsætte de næste par 
år. 
 
Sammen med Anne Marie Lyduch, formand for KFU, blev der taget initiativ til at 
starte en Blixen Klub i Tune. 
 
På nuværende tidspunkt er der over 40 medlemmer. De første arrangementer er 
afholdt. Det lover godt for fremtiden. 
 
Der har været afholdt flere møder med LIONS og Tune lokalråd efter en henvendelse 
til Tune IF fra en forhåbentlig kommende bygherre af seniorboliger på Davidsen 
grunden. 
 
Politikere har været inddraget. En meget lang proces der ikke er afsluttet endnu. 
 
Men et byggeri der i Tune IF’s, LIONS og Tune Lokalråds øjne vil være en gevinst for 
Tune. 
 
Det er kun godt, hvis vi på tværs af foreninger kan præge udviklingen i Tune til gavn 
for ikke alene medlemmer. 
 
Men for hele Tune. 
Sponsorer: 

 

Der skal lyde en stor tak til alle de sponsorer, der bidrager til Tune IF. 
Det være sig med bidrag til hold i de forskellige afdelinger. Til priser, til rejser og 
meget mere. 
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Sponsorstøtten er uundværlig for Tune IF, så det er dejligt at så mange, der bakker 
op om vores forening. 
 
Og så er det jo glædeligt at vores store sponsor, SuperBrugsen, efter indstilling fra os 
blev kåret til Greve Erhvervspris 2022. 
 
Endnu en gang et velfortjent tillykke. 
 
 

Tune IF udadtil. 

 

Titlen ” Årets Idrætsforening 2021 ” har gjort os kendte mange steder i Danmark. 
 
Mange har villet høre om os. 
 
Vi har haft besøg af bl.a. Syddjurs Kommune, hvor Michael og jeg havde fornøjelsen 
at fortælle om Tune IF. 
 
Men ellers tit telefoniske henvendelser og samtaler med andre foreninger. 
 
Desuden inviteret af Viborg Kommune, Idrættens Fællesråd og sidst har der været 
henvendelse fra Gentofte Kommune. 
 
Dejligt med den interesse og en glæde at kunne fortælle om vores fællesskab og 
mange forskellige initiativer I Tune IF. 
 
Vi har lov at være stolte over det arbejde vi udfører. 
 
Fremtid: 

 

”Det er svært at spå. Især om fremtiden”, som Storm P. sagde. 
 
Der er noget, der tyder på, at frivilligheden kommer under pres de kommende år. 
Flere og flere opgaver vil blive søgt løst af frivillige. Tune IF vil som altid selvfølgelig 
bidrage. 
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Flere og flere administrative opgaver bliver lagt ud til foreningerne. Der er godt nok 
fokus på problematikken, men det har der på den anden side været i mange år. Så vi 
kan jo kun håbe, for frivillighed har jo også en pris.  
 
Som formanden for DIF har udtalt: 
 
”Et af vores store ønsker til regeringen er en national frivillighedsindsats, der 
mindsker bureaukratiet, anerkender de frivillige og styrker rekrutteringen af 
dem”. 
 
Frivillighed bør ikke tages for givet. 
 
Jeg vil slutte beretningen med lige at fortælle, at Tune IF har lagt billet ind på et DIF-
projekt: ” Fremtidens Idræt for børn og unge ”. 
 
Vi kan håbe på at blive en del af projektet og således fortsat være med til at præge 
udviklingen i Danmark. 
 
Beretningen overleveres hermed til generalforsamlingen. 
 
 

 


